
Obec Markvartice 

Z Á P I S 

 

z 6. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice, které se konalo dne 11. 7. 2019 

 od 19:00 do 19:35 hodin v kabinách sportovního areálu 

 

Zasedání Zastupitelstva obce (dále též jako „zastupitelstvo“) zahájil starosta obce Tomáš Renka (dále jako 
„předsedající“). 
Zasedání bylo řádně svoláno v souladu s ustanovením § 91 a § 93 zákona o obcích. Všem zvoleným členům 
byly zaslány pozvánky a zveřejnění bylo provedeno na úřední desce Obecního úřadu Markvartice a na 
webových stránkách obce. 

Zasedání Zastupitelstva obce byli přítomni: Tomáš Renka,  ing. Václav Kolman, Jiří Komárek, ing. Libor Kunte, 
ing. Petr Hodboď 

Omluveni: ing. Jakub Nerad, Karel Hladík, Jaroslav Flieger, Petr Milichovský 

Neomluveni: 0 

Předsedající konstatoval, že je přítomno 5 členů zastupitelstva (z celkového počtu 9 všech členů 
zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 

 
01 – Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
 

            Předsedající určil jako zapisovatelku z jednání paní Petru Říhovou. 

Zastupitelstvo obce určuje jako ověřovatele zápisu pana Václava Kolmana a pana Jiřího Komárka. 

 
 
 

02 – Schválení doplněného programu 6. veřejného zasedání ZO 
 

 

            Zastupitelstvo obce schvaluje  program  6. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Markvartice v roce  

            2019 

Program: 

1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

2) Schválení doplněného programu 6. zasedání ZO Markvartice 

3) Kontrola usnesení a činnost OÚ od minulého VZZO 

4) Schválení zhotovitele opravy komunikace „U Tošovských“ a pověření starosty obce k podpisu 

smlouvy 

5) Schválení kulturní komise  
6) Schválení podmínek pro poskytnutí příspěvku občanům 

7) Schválení prodeje hasičského vozidla 

8) Schválení podání žádosti o dotaci a spolufinancování akce“Nástavba učebny nad kotelnou“ 

9) Schválení výjimky ze směrnice na administraci akce „Nástavba učebny nad kotelnou“ a pověření 
starosty k podpisu smlouvy 

10) Schválení podání výzvy na zhotovení komunikace 

11) Schválení nákupu pouličních lamp veřejného osvětlení 
12) Schválení darovací smlouvy a pověření místostarosty k podpisu této smlouvy 

13) Diskuze 

14) Závěr 

 

            Pro 5 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

Zasedání se řídí jednacím řádem schváleným 11. 11. 2010 



          03 – Kontrola usnesení a činnost OÚ od minulého VZZO 
 

           Zastupitelstvo obce bere na vědomí kontrolu a činnost OÚ od minulého VZZO. 
 

 

 

04 – Schválení zhotovitele komunikace „U Tošovských“ a pověření starosty obce 
k podpisu smlouvy 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje zhotovitele komunikace „U Tošovských“ a pověřuje starostu obce 
k podpisu smlouvy. 

Zhotovitel SaM silnice a mosty Děčín a.s. IČ 25042751 

Cena 997.155,87,- Kč bez DHP. 
Realizace do 30. 9. 2019 

 

Pro 5 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

05 – Schválení kulturní komise 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje zřízení kulturní komise ve složení: 
Předseda: Karel Hladík 

Členové: Ivona Culková, Helena Renková 

 

Pro 5 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

06 – Schválení podmínek pro poskytnutí příspěvku občanům 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje podmínky pro poskytnutí příspěvku občanům, které jsou přílohou 
tohoto usnesení. 
 

           Pro 5 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 
07 – Schválení prodeje hasičského vozidla 
 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje  prodej hasičského vozidla. Prodej vozidla se uskuteční obálkovou 
metodou s minimální cenou 20.000,-Kč s termínem podání nabídek do 15.9.2019. 
 

Pro 5 zastupitelů,  nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 
 
08 – Schválení podání žádosti o dotaci a spolufinancování akce „Nástavba učebny nad 
kotelnou“ 
 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci a spolufinancování akce „Nástavba učebny nad 
kotelnou“. 
 



Pro 5 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 

 

          09 – Schválení výjimky ze směrnice na administraci akce „Nástavba učebny nad  
        kotelnou“ a pověření starosty k podpisu smlouvy 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje výjimku ze směrnice č. 1/2016 ze dne 2. 6. 2016 s účinností od 3. 6. 2016 
na zadání zakázky  administrace akce „Nástavba učebny nad kotelnou“ a pověřuje starostu obce 
k podpisu smlouvy. 

Administrace Bc. Alena Bílková, Děčín 

Zpracování žádosti o dotaci vč. Studie proveditelnosti 35.000,- Kč 

Zajištění výběrového řízení dle pravidel IROP 15.000,- Kč 

Zajištění TDI (techn. dozor investora) 92.414,- Kč (max. cena) 
Zajištění kolaudace 12.054,- Kč 

Závěrečné vyhodnocení akce vč. monitorovacích zpráv po dobu pěti let 15.000,- Kč 

 

Pro 5 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 

          10 - Schválení podání výzvy na zhotovení komunikace 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje  podání výzvy na zhotovení komunikace na části pozemku p. č. 1613/1 a 
na části pozemku dle GP č.774-126/2019, nově označený jako pozemek p. č. 369/4 

 

Pro 5 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 

          11 - Schválení nákupu pouličních lamp veřejného osvětlení 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje nákup 12 ks lamp veřejného osvětlení. 
Cena 125,- EUR + DPH/ 1ks, platba v Kč  aktuálním kurzem. 

 

Pro 5 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 

          12  – Schválení darovací smlouvy a pověření místostarosty k podpisu této smlouvy 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje darovací smlouvu na pozemek p. č. 3330/3 a část pozemku p. č. 3330/4 
dle GP č. 759-203/2018 v k. ú. Markvartice u Děčína a pověřuje místostarostu obce k podpisu 

smlouvy. 

Náklady spojené s převodem uhradí darující strana. 
 

Pro 5 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 
 

 

 

 

 



 

DISKUZE 

p. Didíková – kde se budou instalovat nové lampy? 

p. starosta – 2 budou u bytovek na Tůmáku a 10 jich bude na p.č. 3330/3, 1619/2, 3325  
p. Volf – Tvrz (č.p. 1) je něco nového? 

p. starosta – hasiči musí nejdříve odčerpat vodu a vyčistit to tam, pak teprve může přijít projektant 

p. Volf – a jak to vypadá s odkupem pozemku od pana Patky? 

p. Kunte – zatím to nemá řešení, navštívili jsme pana Patku osobně s panem Fliegerem, dali jsme mu návrh a 

čekáme na jeho vyjádření 
p. starosta – už jsme to probírali…1. fáze – nesmí tam být voda, 2. fáze – střecha… 

p. Kunte – byl bych rád, kdyby se to řešilo celé najednou a ne po částech, ale je to otázka peněz… 

p. Zach – vyčerpání vody ze sklepa nebude problém, ale v současné době nejsou lidi, aby to tam vyčistili… 

p. starosta – vyčerpáme to a uvidíme, chci být u toho… 

p. Didíková – bude se dodělávat podesta pod zábradlím u kostela, chybí tam pískovce a mohlo by se to 
zábradlí poničit…. 
 

                    

 

 

 

Nakonec starosta obce poděkoval všem přítomným za účast , popřál všem krásné léto a pozval 

všechny na další ZO. 

 

    

 

                                                                                                                                                                                                                    

Ověřovatelé zápisu                                                              Václav Kolman, 

        

                                                                                     Jiří Komárek,  

 

 

Starosta      Tomáš Renka,   

 

Místostarosta      Ing. Libor Kunte, Ph.D. 

 

V Markvarticích dne 12. 7. 2019 

 

 

 


